



Dinosaur Class Monthly Newsletter January 2020

Our Christmas play last month had a very enjoyable evening for everyone! The kids tried really hard to dance well in their amazing costumes and, personally, I think we were the best-looking group of the night! Thank you everyone for coming to watch and support and I hope everyone enjoyed meeting Santa!

Reading

Our reading classes will be focused on the reading contest and so we will be reviewing our previous books for most of the month.

- Jan 1 - 3 Reading Contest
- Jan 6 - 10 Reading Contest
- Jan 13 – 17 Noisy Breakfast
- Jan 20 - 24 Boots
- Jan 27 - 31 The Haircut

Phonics

We are making good progress in our phonics books. Over the next month we will be expanding our letters with H, I, J, and K to come

- Jan 1 - 3 Letter Gg
- Jan 6 - 10 Letter Ww
- Jan 13 - 17 Letter Ww
- Jan 20 - 24 Letter n, g, w
- Jan 27 - 31 Review

Core Material

We will be covering topics such as the weather, and simple commonly spoken sentences the kids can use in everyday situations.

- Jan 30- 3 Unit 4 – Time for Work
- Jan 6 - 10 Unit 4 – Meet Your Neighbors
- Jan 13 - 17 Unit 4 –Pitch in
- Jan 20 - 24 Unit 4 – I Can, You Can
- Jan 27 - 31 Unit 4 – Tom on Top!

Conversation

Our conversation classes will be going back over our previous learnt lessons to help the kids refocus on what they learnt over the Christmas period.

- Jan 1 - 3 Review
- Jan 6 - 10 Unit 16 – It is/They are
- Jan 13 - 17 Unit 17 – You are/ We are
- Jan 20 - 24 Review
- Jan 27 - 31 Review

Math

Our Maths classes will be focused on finishing our final MPM book of this term for all the kids so that we will be ready for the next batch of books next term.

- Jan 1 - 3 Book 5 -Paths
- Jan 6 - 10 Book 5 – Reciting Numbers
- Jan 13 - 17 Book 5 – Spatial Description
- Jan 20 - 24 Book 5 – Catch up & Review
- Jan 27 - 31 Book 5 - Catch up & Review

Songs and Movement

Last month the songs and music classes were very successful, we have fully extinguished our song list and so we will have to start expanding our playlist to teach the kids even more English songs that they can share with you all!

Thematic Activity

This month, our Thematic activity's will all be about the Winter season.

Winter



Dinosaur Class Monthly Newsletter January 2020

上個月我們有個非常愉快的聖誕晚會，孩子們真的很認真的跳舞，而且我個人覺得，恐龍班的孩子是當天晚上穿著最亮眼、最棒的一個班級！非常感謝各位爸爸媽媽的蒞臨與支持，我也希望大家都能享受與聖誕老公公的見面會！

Reading (閱讀)

接下來，我們將會著重在朗讀比賽的準備，因此這個月大部分的時間，我們將會帶著孩子們複習先前學習過的閱讀小書。

Jan 30 - 3	Where do insects live?
Jan 6 - 10	Reading Contest
Jan 13 - 17	The Haircut
Jan 20- 23	Boots
Jan 27 -31	The Haircut

Phonics (自然發音)

在自然發音方面，我們有很大的進步，接下來的一個月，我們將延伸到字母 H、I、J、K。

Jan 30 - 3	字母 Gg
Jan 6 - 10	字母 Ww
Jan 13 - 17	字母 Ww
Jan 20 - 23	字母 n, g, w
Jan 27-31	複習

Core Material (核心材料 / 主教材)

我們將學習在一些主題，像是天氣、簡單且常用的句型，孩子們可以運用這些句型在每天的生活情境中。

Jan 30 - 3	Unit 4 – Time for Work
Jan 6 - 10	Unit 4 – Meet Your Neighbors
Jan 13 - 17	Unit 4 – Pitch in

Jan 20 - 23 Unit 4 – I Can, You Can

Jan 27-31 Unit 4 – Tom on Top!

Conversation

我們的 Conversation 課程將回顧先前學習過的課程，幫助孩子們重新著重在聖誕節期間所學習過的東西。

Jan 30 - 3 複習

Jan 6 - 10 Unit 16 – It is/ They are

Jan 13 - 17 Unit 17 – You are/ We are

Jan 20 – 23 複習

Jan 27-31 複習

Math (數學)

我們將帶孩子們完成這學期的最後一本 MPM 數學，以便我們能為下學期新的一批 MPM 做好準備。

Jan 30 - 3 Book 5 -路徑

Jan 6 - 10 Book 5 – 背誦數字

Jan 13 - 17 Book 5 – 複習

Jan 20 - 23 Book 5 – 複習

Jan 27-31 複習

Song and Movement (歌唱律動)

上個月的 Song and music 課程相當成功，我們幾乎會唱歌曲清單上的每一首歌，因此我們將延伸我們的歌單，教唱更多的英文歌曲，讓孩子們可以與您們一起分享這些歌曲。

Thematic Activity (主題活動)

這個月的主題活動將進行有關於「冬季」。